



## Calendar

### **Sat, Mar 10**

Jazz Swing Dance, 6:30 PM, Bow Gym

### **Mon, Mar 12**

NO SCHOOL - Local Holiday

### **Tue-Fri, Mar 13-16**

Alternate Schedules (see [Calendar](#))

### **Tue, Mar 13**

Freshman Parents Network, 8:30 AM, Staff Lounge

### **Thu, Mar 15**

"King Lear" Gala Party, 5:30 PM, Staff Lounge

### **Thu-Sat, Mar 15-17 & Mar 22-24**

Shakespeare's "King Lear", 7 PM, N Building Staircase

### **Fri, Mar 16**

Senior Parents Network, 8:15 AM, Staff Lounge

### **Mon, Mar 19**

Junior Parents Network, 6 PM, Staff Lounge

### **星期六, 三月十日**

Jazz摇摆舞, 6:30 PM, Bow健身房

### **星期一, 三月十二日**

学校放假 - 当地节日

### **星期二至星期五, 三月十三日至十六日**

备用时间表 (请参阅日历) [Calendar](#)

### **星期二, 三月十三日**

9年级新生家长联络会议, 8:30 AM, 职员休息室

### **四月十五日, 星期四**

"李尔王"晚会, 下午5:30, 员工休息室

### **星期四至星期六, 三月十五日至十七日和三月二十二日至二十四日**

莎士比亚的"李尔王", 下午7点, N楼

### **星期五, 三月十六日**

12年级家长联络会议, 上午8点15分, 职员休息室

### **星期一, 三月十九日**

11年级家长联络会议, 下午6点, 职员休息室



# Gunn

Caroline 2019

Gunn Theatre proudly presents *King Lear*

*Opening Night Gala: Thu, Mar 15, 5:30 PM, Staff Lounge*

*Outdoor Performances: Thu-Sat, Mar 15-17, and Thu-Sat, Mar 22-24, 7:30 PM, N Building Staircase*

Gunn Theatre, nothing if not audacious, is taking on what many have called the Mt. Everest of Shakespeare's plays, *King Lear*! It will be performed **outdoors** on the N-building's Grand Staircase, behind Spangenberg, March 15, 16, 17, 22, 23, 24, at 7:30 PM. The Opening Night Gala begins at 5:30 PM, March 15th (the ides of March...), in the Gunn faculty lounge. [Opening Night Gala tickets](#) are \$25, including food and a must-see introductory lecture by our own resident Shakespearean scholar, Mr. Tim Farrell. Attendees will then make their way to the Patio in front of the N Building for Opening Night! **All other performances are completely FREE OF CHARGE!** Come prepared for nighttime chills. Bring: blankets, pads, beach chairs (if you want to sit down in front), and plenty of jackets! Warm food and drinks will be available throughout the shows.

*King Lear* is a play both dark and desperate, but also one of Shakespeare's most beloved works. A wrenching story of love, loss, endurance and reconciliation, *King Lear* has fascinated audiences for more than 400 years. An aging monarch obscured by the shadows of dementia resolves to retire and divides his kingdom among his three daughters. The unexpected consequence of losing everything that defines him is shattering--a reminder that even the most powerful among us can be undone. This magnificent community celebration of language, music, light and performance is an event you won't want to miss! Details at [gunntheatre.org](http://gunntheatre.org).

**Gunn高中剧院自豪地上演《李尔王》话剧**

开幕式晚宴：星期四，三月十五日，下午5:30，员工休息室

户外表演：三月15-17日（周四-周六），三月22-24日（周四-周六），晚上7:30，N楼楼梯

Gunn高中剧院，如果不是大胆的话，就不会快要上演被许多人称之为莎士比亚戏剧珠穆朗玛峰的话剧《李尔王》！它将在3月15日，16日，17日，22日，23日，24日晚上7:30在Spangenberg后面的N楼的大楼梯上室外演出。开幕式晚会于3月15日下午5:30（三月中旬）在Gunn教职员休息室开始。开幕式晚会门票25美元，包括食物和我们驻校莎士比亚著名学者Tim Farrell先生的观众必看的介绍性讲座。会后，与会者将前往N楼前的露台！所有其他表演完全免费！为夜间寒战做好准备，请带上：毯子，垫子，沙滩椅（如果你想坐在前面）和大量的夹克衫！整个节目将提供温暖的食物和饮料。

《李尔王》是既黑暗又绝望的话剧，却也是莎士比亚最受人喜爱的作品之一。它是一个集爱情，失落，耐力和和解的痛苦故事，吸引观众已经超过400年了。一位衰老的君主被痴呆的阴影所掩盖，决定退位并将他的王国分给他的三个女儿。失去所有带给他意想不到的后果令人不堪一击 - 它提醒我们，

即使是我们中最强大的人也可能不善终。这个宏伟的社区庆祝语言，音乐，灯光和表演，是一个你不想错过的活动！详情请登陆gunntheatre.org。

T2 Jasmine

### **Senior Picnic and Grad Night Party Registration**

*Early Bird Deadline: Mar 18*

The current early bird prices of \$75 for the Senior Picnic and \$140 for the Grad Night Party will increase on March 19th. The prices will go up to \$85 for the Senior Picnic and \$155 for the Grad Night Party. Registration and details available [HERE](#). Please be reminded that you need to submit both online registration AND payment by March 18th in order to take advantage of the early bird pricing.

The Senior Picnic will be held on May 30th at the Santa Cruz Beach Boardwalk. The Grad Night Party will be held on May 31st, at a location to remain undisclosed until arrival at the venue. Attendance is optional, but we hope that all seniors will participate! Donations to our scholarship fund are still being accepted and are very much appreciated. Thank you. Grad Party Committee, Bin He, Nancy Smith, Elisa Yu, [gunn.seniorparty@gmail.com](mailto:gunn.seniorparty@gmail.com).

### **高级野餐和毕业生晚会登记**

提前订票截止日期:3月18日

目前的提前订票价格为75美元的高毕业餐和1毕业生晚会将在3月19日增加到140美元。高级野餐的价格将上涨到85美元，毕业生晚会的价格将上涨到155美元。登记和详细资料在这里。请注意，您需要在3月18日前提交在线注册和付款，以便利用提前订票价。

毕业野餐会将于5月30日在圣克鲁斯海滩海滨大道举行。毕业晚会将于5月31日在莫一个地点举行，直到到达会场。考勤是可选的，但我们希望所有的毕业学生都能参加!我们的奖学基金的捐款仍被接受，非常感谢。谢谢你！毕业派对委员会，Bin He, Nancy Smith, Elisa Yu, [gunn.seniorparty@gmail.com](mailto:gunn.seniorparty@gmail.com)。

**Karly**

### **Palo Alto Parent Education Series presents, "Rethinking the college arms race: What do companies really want?"**

*Tue, Apr 10, 7 PM, doors open at 6:30 PM, Paly PAC*

Moderated panel discussion. Panelists have substantial experience with major Silicon Valley companies, like Amazon, HP, Google, Kleiner Perkins, Riviera Partners, Blue Jeans Network. Parents AND students welcome. Simultaneous translation into Spanish and Mandarin available on request. Seating limited. Advance registration required: <http://whatcompanieswant.eventbrite.com>. Sponsored by Palo Alto Parent Education Series, a joint venture of Gunn and Paly PTSA Parent Education Committees.

**Palo Alto家长教育系列讲座, “反思升大学军备竞赛：公司真正想要什么？”**

星期二, 4月10日晚上7点, Paly PAC, 晚上6:30开门

主持小组讨论。参与讨论者在硅谷的大公司比如亚马逊, 惠普, 谷歌, Kleiner Perkins, Riviera Partners, Blue Jeans Network等有着丰富的经验。家长和学生都欢迎参加。可根据要求现场同步翻译成西班牙文和中文。座位有限。需要提前注册：<http://whatcompanieswant.eventbrite.com>。由 Palo Alto父母教育系列赞助, 这是Gunn和Paly PTSA家长教育委员会的合作项目。

EMILY

**Gunn PTSA Executive Board Slate of Nominees for 2018-2019**(Gunn PTSA执行委员会  
2018-2019年被提名人名单)

*Election: Thu, Apr 12, 6:30 PM, Staff Lounge* 选举：4月12日星期四下午6:30, 职员休息室

The PTSA Nominating Committee has proposed the following candidates for nomination to the Executive Board for 2018-2019. The election will be held at the PTSA meeting on Thursday, April 12th at 6:30 PM in the Staff Lounge. Any PTSA member may vote in the election, as long as you have been a member for 30 days prior to the election (join by March 13th). Please join us! Questions? Contact Keri Wagner, Parliamentarian at [keriwagner@gmail.com](mailto:keriwagner@gmail.com).

PTSA提名委员会已向执行委员会提出了2018-2019年以下候选人提名。选举将于4月12日星期四下午6:30在职员休息室的PTSA会议上举行。任何PTSA会员可以在选举中投票, 只要您在选举前30天成为会员(3月13日加入)。请加入我们! 有问题吗? 联系Keri Wagner, 议员在 [keriwagner@gmail.com](mailto:keriwagner@gmail.com)。

<b><u>Position</u></b> 位置	<b><u>Nominee</u></b> 提名
President 主席	Sigrid Pinsky
Executive Vice President 副主席	Kimberly Eng Lee
VP Community Activities 社会活动主席	Elisa Yu
Co-VP Community Activities 社会活动副主席	Heewon Park
VP Ways & Means 方法和意义	Cinnamon Chu
Co-VP Ways & Means 方法和意义	Karen Jacobson
VP Communications 沟通主席	Mary Falcon
Co-VP Communications 副沟通主席	Annie Bedichek

Co-VP Communications副沟通主席	Jenny Chang
Secretary秘书	Lili Nova-Roessig
Co-Secretary副秘书	Claire Kirner
Treasurer出纳员	Karrie Chen
Co-Treasurer副出纳员	Claudia Yu
Auditor审计	Xin Liu
Co-Auditor副审计	Colleen Petersen
Historian历史学家	Paul Sakuma

T5 Eric Wei

**THANK YOU, from the Senior Grad Night Committee!**

We are grateful for the support of the community at our February dine out night at Su Hong. Gunn students and families from all grade levels, and friends from Paly and the greater Palo Alto community came together to help us raise money for our Senior Class Picnic and Grad Party scholarship fund. Thanks to all of you and to the generous donation from Su Hong restaurant, we can ensure that all students who wish to participate in 2018 grad party celebrations may do so.

In addition, the Senior Class would like to thank Sharetea in Palo Alto for their contribution to our fundraising efforts through their donation of bubble tea sales at the Winter Dance. Thanks to Sharetea for supporting our local students!

**来自高四学生毕业晚会委员会的感谢！**

我们非常感谢今年二月在苏杭小馆聚餐时得到的来自社区的支持。Gunn 各年级的学生与家庭还有来自 Paly 和 Palo Alto 社区的朋友们一起，帮助我们为我们的毕业生野餐和毕业生奖学金基金募集了资金。感谢大家和苏杭小馆的慷慨捐赠，我们可以确保所有希望参加2018年毕业典礼的学生都可以这样做。

此外，毕业班要感谢 Palo Alto 的 Sharetea 通过在冬季舞会上捐赠‘泡茶’，为我们的筹款工作做出贡献。感谢 Sharetea 支持我们本地学生！

T6 Angela

**FROM THE PREVIOUS ISSUE:**

**Upcoming PTSA Meetings**

*Thu, Mar 8, 8:30 AM, Staff Lounge*

*Thu, Apr 12, 6:30 PM, Staff Lounge*

Please join the Gunn PTSA at one of our upcoming General Meetings. The next meeting will be held on March 8, 8:30 AM in the Staff Lounge. All are welcome! In April, we will have our General Meeting in the evening at 6:30 PM, and this is the Annual Election, where your new Executive Board will be elected. All members of the Gunn PTSA are welcome to vote, as long as you have been a member for 30 days preceding the election. It's still not too late to join. Learn more about what your PTSA does at Gunn and lend your support! [Join the PTSA](#)

### **即将举行的PTSA会议**

**星期四，8月8日上午8:30，员工休息室**

**星期四，4月12日，下午6:30，员工休息室**

请在我们即将到来的会议加入Gunn PTSA。会议将于3月8日上午8:30在职员休息室举行。欢迎大家参加！今年4月，我们将在晚上6点30分召开我们的大会，这是年度选举，您的新执行委员会将在那里当选。欢迎所有Gunn PTSA会员投票，只要您在选举前30天成为会员。请尽快加入，详细了解Gunn PTSA所做的工作并提供支持！[Join the PTSA](#)

### **T7Danny**

#### **Gunn Jazz Swing Dance**

*Sat, Mar 10, 6:30-9:30 PM, Bow Gym*

Gunn Jazz Swing Dance tickets are now on sale in the SAC and from Jazz Band members. Tickets are \$15 each and include food, drinks, dance instruction, and live music all night! This is THE student dance event of the year! Don't miss it! (Note: Students only, please. The adult swing dance will take place again next year.)

Gunn爵士舞

星期六，Mar 10，6：30-9：30 PM，Bow Gym

Gunn爵士舞的门票现已在SAC和爵士乐队成员中出售。门票每件15美元，内含食物，饮料，舞蹈指导和整整一晚上的音乐！这是年度的学生舞蹈活动！不要错过！（注：仅限学生购买，成人舞会将于明年再次举行。）

# Gunn Athletics

## T8



### Wanted: Boosters Treasurer

Gunn Sports Boosters is looking for a Treasurer for the 2018-19 school year. The job is a volunteer job and you need to know how to use QuickBooks. And you do not have to do the tax preparation as this is taken care of. Interested email [pep@pamperez.com](mailto:pep@pamperez.com).

### 职位招聘：运动支持小组的财务主管

Gunn的运动支持小组需要招聘2018-19学年的财务主管志愿者，必须懂QuickBooks，但不用承担报税方面的工作。有兴趣者请联系 [pep@pamperez.com](mailto:pep@pamperez.com)。

### Athlete Recognition

Gunn Sports Boosters would like to recognize **Brendan Mora** for Boys Varsity Basketball as Athlete of the week. The senior transfer helped the Titans win two Central Coast Section Division 2 games last week. He scored 21 points in the victory over Pioneer and followed that with a 32-point effort in the win over Willow Glen.

### 运动员表彰

Gunn运动支持小组本周要表彰的运动员是男篮校队的Brendan Mora。这位转学过来的毕业班学生上周帮助Titans赢得了两场中海岸赛区Division2的比赛：在对Pioneer的比赛中得了21分，与Willow Glen的比赛中则得了32分！



# PAUSD & PTAC

## T9 Tony

### **\*\*NEW\*\* Read the current message from our Interim Superintendent**

We will re-post Karen Hendricks' communications here each week, in case you missed it on her Friday Infinite Campus email to you. Visit <https://www.pausd.org/news> for the latest message from Karen Hendricks.

### **PAUSD Secondary Art Exhibition**

*Feb 12-Mar 9 at Gunn & Jordan; Mar 13-Apr 13 at JLS; and Mon-Fri, 8 AM-4 PM, Main Hallway, [25 Churchill Ave](#), closed Sat-Sun*

This exhibition features artwork by PAUSD 6-12 Visual Art students in a variety of media, including drawing, painting, photography, printmaking, Graphic Design, sculpture, ceramics, and glass.

**\*\*新\*\*** 查看我们临时地区教育主管的近期讯息

如果您错过了Karen Hendricks周五在Infinite Campus上发的邮件，我们每周会在这里上传她的讯息。登陆<https://www.pausd.org/news> 查看Karen Hendricks的最新讯息。

PAUSD中等艺术展览

二月十二日到三月九日在Gunn和Jordan；三月十三日到四月十三日在JLS；主展厅时间：周一到周五，早上八点到下午四点；地点：[25 Churchill Ave](#)，周末不开门。

展览以PAUSD 6-12名艺术学生的作品为特色，作品包括素描，油画，摄影，版画，平面设计，雕塑，陶制品和玻璃制品等。

Emily

### **\*\*NEW\*\* Bus Driver Appreciation Breakfast**

*Thank You messages due: Sun, Apr 22*

*Donations due: Thu, Apr 26*

Each year, the Palo Alto CAC honors the bus drivers who play a vital role in transporting students to and from school. The event will be on April 26th at 8 AM, when we will serve breakfast to the bus drivers at their office. If you want to show your support for the dedication and kindness demonstrated daily by your child's bus driver, please send a thank-you note with your message to [CacBusDriverAppreciation@gmail.com](mailto:CacBusDriverAppreciation@gmail.com). If you would like to donate a breakfast item or gift card/money, please let us know as well. Please send your messages by Sunday, April 22nd. Sponsored by [cacpalalto.org](http://cacpalalto.org).

**\*新\*\***巴士司机欣赏早餐

谢谢你的信息：星期日，4月22日

捐赠到期：星期四，四月二十六日

每年，帕洛阿尔托CAC都会为在学生上下学中发挥重要作用的巴士司机表示敬意。活动将于4月26日上午8点举行，届时我们将向他们办公室的巴士司机提供早餐。如果您想表达对您孩子的巴士司机每天演示的奉献精神和支持，请发送带有您的消息的感谢信到CacBusDriverAppreciation@gmail.com。如果您想捐赠早餐食品或礼品卡/钱，请告诉我们。请在4月22日星期日之前发送邮件。由cacpaloalto.org赞助。

### **We want YOU to be on the PTA Council Board**

The PTA Council Nominating Committee is currently seeking both nominations and expressions of interest from individuals in the community who would like to learn more about becoming a member of the PTA Executive Board for the 2018/19 school year. We are looking for community members who demonstrate strong leadership skills and have a passion for improving the educational experience of all students, preferably have experience on their school PTA or site council, and are interested in stepping into a leadership role at the district level. PTA Council Officers and VPs: President, Executive Vice President, Secretary, Treasurer, Historian, VP Advocacy, VP Communications, VP Community Outreach, VP Education, VP Health & Wellness, VP Parent Education, Auditor, VP Leadership Services. To find out more contact: PTA Council Nominating Committee Chair - [pat@magic.com](mailto:pat@magic.com).

我们希望你参加PTA理事会

PTA理事会提名委员会目前正在寻求来自社区个人的提名和表达意向，他们希望更多地了解如何成为2018/19学年PTA执行委员会的成员。我们正在寻找社区成员，他们表现出强大的领导能力，并热衷于改善所有学生的教育体验，最好有在学校PTA或现场委员会的经验，并有兴趣在地区层面担任领导角色。PTA理事会官员和副总裁：总裁，执行副总裁，秘书，司库，历史学家，副总裁宣传，副总裁，副总裁，社区拓展，副总裁教育副总裁，健康与健康副总裁，教育副总裁，VP审计师，副总裁领导服务。欲了解更多信息，请联系：PTA理事会提名委员会主席 - [pat@magic.com](mailto:pat@magic.com).



# Community

## 社会

### Let's Talk

*Mon, Mar 12, 10 AM-12 PM, Los Altos Library, [13 S. San Antonio Rd, Los Altos](#)*

A chance to ask questions and share ideas, resources, and support with other parents of students with IEPs, 504s, learning differences, mental health challenges, etc. All are welcome, participants must respect confidentiality. Organized by [SELPA1 CAC](#).

我们来聊聊吧

周一，3月12日上午10点至12点，Los Altos图书馆，[13 S. San Antonio Rd, Los Altos](#)

有机会向其他家长提问并与其他家长分享想法，资源和支持，包括IEP，504，学习差异，心理健康挑战等。欢迎参与者参与，参与者必须尊重保密性。由[SELPA1 CAC](#)组织

### Parent Chat

*Tue, Mar 13, 7-8:30 PM, Los Altos Library, [13 S. San Antonio Rd, Los Altos](#)*

Are you concerned about the emotional well being of your child? Come to Parent Chat, peer to peer support for parents of teens. Hosted by the Mental Health Subcommittee of SELPA 1 CAC.

家长聊天

星期二，3月13日，7-8 : 30 PM, Los Altos图书馆，[13 S. San Antonio Rd, Los Altos](#)

你是否担心孩子的情绪健康？来到Parent Chat，为青少年父母提供点对点支持。由SELPA 1 CAC的心理健康小组委员会主办。

### Racing Hearts Family Wellness Festival

*Sun, Mar 18, 2-4 PM, Kings Plaza (City Hall), Downtown Palo Alto*

Join the City of Palo Alto, the Fire, Police, and Emergency Services, along with [Racing Hearts](#) at Kings Plaza (in front of City Hall) in downtown Palo Alto. Enjoy live DJ, face painting, photo booth, balloons for the kids, fire truck and police car tours - and CPR/AED training for everyone! Food available from Whole Foods, KIND, and more!

赛车之心家庭健康节

太阳，3月18日，下午2点至4点，国王广场（市政厅），帕洛阿尔托市中心

在帕洛阿尔托市中心的国王广场（市政厅前），加入帕洛阿尔托市，消防，警察和紧急服务中心以及赛车之心。享受现场DJ，脸部彩绘，照相亭，儿童气球，消防车和警车之旅 - 以及每个人的CPR / AED培训！食物来自Whole Foods，KIND等等！

## **Inclusion and Abilities Awareness 2.0**

Wed, Mar 21, 9-11 AM, Los Altos School District Board Room, [201 Covington Rd. Los Altos](#)

What does inclusion really mean, and how will it affect your child's classroom and learning experience? How does inclusion benefit students with special needs, severe disabilities, and the entire student population? Are there situations when inclusion is not appropriate? What do Ability Awareness simulations teach well, and how can they be improved? We will talk about more about the future direction of ability awareness and neurodiversity inclusion with panelists, including staff from the Santa Clara County. A variety of fun activities are planned. c or contact

[selpa1cacinfo@gmail.com](mailto:selpa1cacinfo@gmail.com).

包容和能力意识2.0

星期三, 3月21日, 上午9时至11时, [201 Covington Rd. Los Altos](#)

包含的真正含义是什么, 它将如何影响你孩子的课堂和学习经历? 如何纳入有特殊需求, 严重残疾和整个学生人群的学生? 在包容不合适的情况下是否有这种情况? 能力意识模拟能教好什么, 以及如何改进? 我们将与专家组成员讨论能力意识和神经多样性的未来发展方向, 包括圣克拉拉县的工作人员。计划开展各种有趣的活动。更多信息[More info](#)或联系

[selpa1cacinfo@gmail.com](mailto:selpa1cacinfo@gmail.com).

## **Tutor Corps Foundation Community Service Grants**

*Application deadline: Sun, Apr 1*

Tutor Corps' Community Service Grants support innovative student service learning projects. Grants range from \$250 to \$ 750. The application deadline for the Spring Community Service Grant is April 1st, 2018. This is the last grant round of the 2017/2018 school year. [More info](#).

辅导员军团基金会社区服务补助金

申请截止日期: 4月1日星期日

Tutor Corps的社区服务补助金支持创新的学生服务学习项目。补助金范围从250美元到750美元不等。春季社区服务补助金的申请截止日期为2018年4月1日。这是2017/2018学年的最后一个补助申请周期。更多信息[More info](#).

## **Palo Alto Art Center Summer Counselor-in-Training Application Now Available**

The Counselor in Training applications for the summer of 2018 are now available. Summer Camp Counselors in Training (CIT) are volunteers (12-17 years old) who assist professional art instructors in the day-to-day running of the Children's Fine Art summer camps. CITs offer support through classroom management, encouraging campers, prepping art supplies and more. The Lead Counselor in Training (LCIT) program builds on experience as an Art Center CIT and provides opportunities for volunteers to help lead the CIT training, enjoy mentorship from college Children's Fine Art (CFA) interns, manage camper recreation, and take responsibility as the LCIT for one week of camps. Applications must be returned to the Palo Alto Art Center via mail or in person drop off. Only complete applications will be considered. Spots fill up fast, get your application in as soon as possible! [Summer 2018 Counselor in Training Application and Information](#)

[Summer 2018 Lead Counselor in Training Application and Information](#)

帕洛阿尔托艺术中心夏季辅导员在训练应用现在可用

2018年夏季培训申请参赞现已上市。夏令营辅导员培训（CIT）是志愿者（12-17岁），他们在儿童美术夏令营的日常运作中协助专业美术教师。CIT通过课堂管理提供支持，鼓励营员，准备美术用品等等。培训首席顾问（LCIT）计划建立在作为艺术中心CIT的经验基础上，为志愿者提供机会帮助领导CIT培训，享受大学儿童美术（CFA）实习生的指导，管理野营休闲，并承担责任LCIT一周的营地。应用程序必须通过邮件或亲自送到帕洛阿尔托艺术中心返回。将只考虑完整的应用程序。点填满很快，尽快获得您的应用程序！[Summer 2018 Lead Counselor in Training Application and Information](#)

培训申请和信息2018年夏季首席顾问[Summer 2018 Lead Counselor in Training Application and Information](#)

### **Volunteer Opportunities for High School Students**

Jordan Middle School, [750 N California Ave. Building N](#)

Summer Math Camp (nonprofit 501 C(3) ) invites VOLUNTEERS to help with younger students (there are a lot of options to choose from including helping teachers in the classrooms with Math, English, Computer Programming, Science and Art, playing with children during breaks, becoming chess, tennis, or swimming coaches, etc.). Lunch and snack are provided. Besides volunteering, the students can take Geometry or Algebra II Crash Course and/or SAT I at the same place. Register [here](#).

高中生的志愿者机会

约旦中学, [750 N California Ave. Building N](#)

夏季数学营（非营利组织501C（3））邀请志愿者帮助年轻学生（有很多选择可供选择，包括帮助老师在数学，英语，计算机程序设计，科学和艺术课堂，与孩子一起玩耍休息，成为国际象棋，网球或游泳教练等）。提供午餐和小吃。除了志愿服务外，学生还可以在同一地点参加几何或代数II速成班和/SAT I。在这里注册。[here](#).

### **FROM THE PREVIOUS ISSUE:**

#### **March Madness of Books**

*Month of March, Mitchell Park Library, [3700 Middlefield Rd. Palo Alto](#)*

The Teen Library Advisory Board have come up with 16 book titles all competing to be 2018's Book Champion! Play along and fill out a bracket to see which YA book wins it all for a chance to win prizes!

三月书疯狂

三月份，米歇尔公园图书馆, [3700 Middlefield Rd. Palo Alto](#)

青少年图书馆顾问委员会已经拿出16本书籍，全部竞争2018年的图书冠军！一起玩，并填写一个支架，看看哪个YA书赢得了这一切，有机会赢得奖品！

**Design Your Own Pendant** Sun, Mar 25, 1:30-3:30 PM, Palo Alto Art Center, [1313 Newell Rd. Palo Alto](#)

Design your own copper pendant at the Palo Alto Art Center! Students (ages 11-18) will learn how to use a jeweler's saw to pierce out a pendant shape of their own design. Students will then use decorative metal stamps to add texture, punch holes and add wire wrapped beaded embellishment to their pendant, creating a unique necklace that reflects their own personal style. Register [here](#) for our one-day workshop taught by artist Breeta Toma. Questions? Please contact Rebecca Passarello, [Rebecca.passarello@cityofpaloalto.org](mailto:Rebecca.passarello@cityofpaloalto.org).

设计自己的吊坠，3月25日，1:30-3:30 PM, Palo Alto艺术中心, [1313 Newell Rd, Palo Alto](#)

在帕洛阿尔托艺术中心设计自己的铜吊坠！学生（11-18岁）将学习如何使用珠宝商的锯刺出自己设计的吊坠形状。然后，学生将使用装饰性金属印章添加纹理，打孔并在其吊坠上添加丝线包裹的珠饰点缀，创造出反映其个人风格的独特项链。在此[here](#)注册参加由艺术家Breeta Toma教授的为期一天的研讨会。有问题吗？请联系Rebecca Passarello, [Rebecca.passarello@cityofpaloalto.org](mailto:Rebecca.passarello@cityofpaloalto.org).

### **El Camino Youth Symphony Annual Benefit Concert: A Celebration of American Composers**

*Sat, Apr 7, 7:30 PM, Flint Center, De Anza College, [21250 Stevens Creek Blvd, Cupertino](#)*

Joining the Symphony for Rhapsody in Blue is Bay Area native and award-winning pianist Taylor Eigsti. Program: Rhapsody in Blue, "Symphonic Dances" from West Side Story, and Lincoln Portrait narrated by Maestro Michael Morgan, Conductor of the Oakland Symphony. ECYS will also debut a commissioned work by composer and SF Symphony violinist Mark Volkert!

El Camino青年交响乐团年度慈善音乐会：美国作曲家庆祝活动

星期六，4月7日晚上7:30，弗林特中心，德安扎学院，21250史蒂文斯溪大道，[21250 Stevens Creek Blvd, Cupertino](#)库比蒂诺

加入Blue Symphony for Rhapsody是湾区原生和获奖钢琴家Taylor Eigsti。节目：蓝色狂想曲，西区故事的“交响舞”，以及奥斯兰交响乐团指挥大师迈克尔摩根讲述的林肯肖像。作曲家和SF交响乐团小提琴家马克·沃尔克特的作品也将首次亮相！

### **Volunteer Opportunity for High School Students: Summer Math Camp**

*Jun 25-Jul 20, 8:30 AM-4:30 PM, Jordan Middle School, 750 N. California Ave, Building N, Palo Alto*

Summer Math Camp (nonprofit 501c(3)) invites VOLUNTEERS to help us get around with younger students (there are a lot of options to choose from including helping teachers in the classrooms with Math, English, Computer Programming, Science and Art, playing with children during breaks, becoming chess, tennis, or swimming coaches, etc.). Lunch and snack are provided. Besides volunteering, the students can take Geometry or Algebra II Crash Course and/or SAT I at the same place. For further details please contact Mariya Gutman at Classic Math School, (650) 224-4226, [www.classicmath.org](http://www.classicmath.org). Please register here:

<http://www.classicmath.org/volunteer-application/>

<http://www.classicmath.org/summer-math-camp-application-palo-alto/>

## 高中生志愿者机会：夏季数学营

6月25日 - 7月20日，上午8:30至下午4:30，乔丹中学，750 N加利福尼亚大道N楼帕洛阿尔托

夏季数学营（非营利组织501c（3））邀请志愿者帮助我们与年轻学生相处（有很多选择可供选择，包括帮助数学，英语，计算机编程，科学和艺术课堂教师，孩子在休息时间，成为国际象棋，网球或游泳教练等）。提供午餐和小吃。除了志愿服务外，学生还可以在同一地点参加几何或代数II速成班和/或SAT I。欲了解更多详情，请联系经典数学学院（650）224-4226，[www.classicmath.org](http://www.classicmath.org)的Mariya Gutman。请在此注册：

<http://www.classicmath.org/volunteer-application/>

<http://www.classicmath.org/summer-math-camp-application-palo-alto/>